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W lwóweckiej radzie miasta nie ma zgody na zwiększenie wydatków na budowę basenu. W czwartek, 17
maja 2018 roku odbyła się sesja Rady Gminy i Miasta Lwówek Śląski, podczas której Radni większością
głosów 9/5 odrzucili projekt uchwały pani burmistrz dotyczący zmian w budżecie i zaciągnięcia kredytu na
ten cel.

Jak poinformowali nas czytelnicy za odrzuceniem projektu zmian w budżecie i ogłoszeniem nowego przetargu był
cały Klub Radnych „Wspólnoty Samorządowej”. Natomiast za dołożeniem już teraz do tego zadania byli pozostali
radni. W sesji nie uczestniczył radny Mateusz Rusinek.

Argumentów za odrzuceniem projektu zmian w budżecie i ogłoszeniem kolejnego przetargu było wiele. Jednym z
ostatnich jaki się pojawił były rozmowy przeprowadzone przez radnych z przedsiębiorcami zajmującymi się tego typu
realizacjami.  Nieoficjalnie wiemy, iż  z rozmów tych wynikało,  że właściciele dużych firm zajmujących się m.in.
budowami basenów nie wiedzieli o tym przetargu i dlatego nie wzięli w nim udziału.

Jak już informowaliśmy do ogłoszonego przez Gminę przetargu zgłosiła się tylko jedna firma, która za wykonanie
basenu zażądała 7,28 mln złotych a Gmina na ten cel miała zabezpieczone 5,4 mln złotych.


